

Jægerspris Afdeling: Afsnit Mølleparken

Beboerrådsmøde den 6. juni 2023 Mølleparken 18

Klokken 19

Referat

Deltager	Bente Christoffersen Lone Olsen Helle Christensen Martin Larsen Benny Bagge Tommy Kristensen Bent Levin Nielsen Benni Knudsen Kasper Guldbæk Morten Reimann Mona Skou Knudsen Steen Siwek
Afbud	Benny
Dagsordenen udsendt den 29. maj 2023 af BC	
Godkendelse af dagsorden	Dagsorden godkendt.
Godkendelse af referat fra mødet 17. april 2023, udsendt af Bente	Kommentar vedrørende at Bent Gordon deltager på møde den 6. juni er forkert, da det ikke er omtalt på beboerrådsmødet den 17. april. Herefter blev referatet godkendt.
1. Orientering fra formanden:	
1.1 Fraflytninger/ Indflytninger	MP 30 opsagt. En carport opsagt pr. 30. juni 2023
1.2 Ventilation i 2 og 4 rums tilgængelige boliger	Bent Gordon deltager i dette møde. Bent Gordon har meldt afbud.
1.3 Driftsmøde den 7. juni cirka 16.45 – 18.00	Drift møde om arbejdsopgaver i Mølleparken med Brian Jørgensen. Dem der kan deltage. Mødetid 16.45 mødet slutter præcis kl. 18. Bent Gordon deltager kl. 17.30

1.4 Jægerspris Møllelaug	Møllelauget vil gerne holde møde i Mølleparken Fælleshus, i tidsrummet april – september. Beboerrådet tilslutter sig at låne Fælleshuset til bestyrelsesmøder til Møllelauget. Aftaler datoer med Bente.
1.5 Billeder i lille sal	Aftalt at der bliver hængt billeder op i den lille sal. Beboerrådet tilslutter sig forslaget til ophængning.
2. Mølleparken	
2.1 Affald fast pkt.	Storskrald der må ikke lægges ting og sager. Det er blevet bedrer med at beboerne ikke bruger ressourcegårde til storskrald.
2.2 Ressourcegårde	Der er problemer med at nogen af containerne ikke er låst, så der bliver putte store sække ned. Bente kontakter servicecentret angående dette. Det fungerer godt i ressourcegårde
2.3 Opgaver til mødet i morgen	Punktet er gennemgået.
2.4 Parkeringspladser	Skilte er kommet op næsten over det hele, men der mangler stadig at komme skilte op i første sektor.
2.5 Orientering om legepladser	Projekt er bevilliget, penge mæssig, og sat i gang. Det der bliver sat i gang, er bestilling af legeredskaberne og søgning af byggetilladelsen
2.6 Skilte med cykle og knallert kørsel	Forslag om brug af de bomme og søjler, der er i bebyggelsen. Beboerrådet tilslutter sig overstående.
2.7 Juni brev	Forslag er medsendt. Punktet er gennemgået
2.8 stormkroge	Forespørgelse om at kontakte firmaet til indgangsdøren til at få en stormkrog, eller andet på så indgangsdøren kan stå åben i 3 rums lejlighederne.
3. Orienteringssager fra andre	Varmekraftværket kører godt med overskud. Angående jubilæumsfesten er der pt. 59 der er tilmeldt. Tilmeldingsfristen er rykket til den 1. juli 2023.
4. Diverse referater	Referat fra organisations møde – repræsentantskabsmøde i marts, vedhæftet Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i april vedhæftet. Hvor kommer medlemmer i organisation bestyrelsen fra? Fibernet i Søvær går det over lysnettet?
5. Økonomi	Gavekort til gymnastik underviser 750,00 kr. Morgenbrød til gymnastik afslutning 120,00 kr. Diverse til spise aftener 172,00 kr. Sodavand maj 143.50 kr. Diverse til fælleshuset 203,00 kr.

	Vedrørende gave til underviseren fremadrettet skal deltagerne selv betale til det
6. Regnskab Banko Regnskab madaften	Maj overskud på 500,00 kr. April indtægt 119,00 kr. udgifter 1033,03 kr. overskud 156.95 kr. Maj indtægt 1200,00 kr. udgifter 1524,00 kr. underskud 324,00 kr.
7. Næste møde	Onsdag den 9.august
8. Kommende møder	Torsdag den 28.september og mandag den 27.november.
Evt.	
Punkter til næste møde	Husorden til fremlæggelse Jubilæumsfesten

REFERENT LONE

Punkterne nedenfor eller diskussioner der hører under tavshedspligten og må derfor ikke refereres eller gøres tilgængelig for andre end deltagerne på dette møde.

Tavshedspligten omfatter sager med personfølsomme oplysninger.

9.